
Carisol (Tablets)

CATEgory: 
Central muscle relaxant.
CoMpoSITIoN: 
Each tablet contains: Carisoprodol 350 mg.
propErTIES: 
Carisoprodol produces muscle relaxation it behaves in an unknown way and
its activity goes to its potential sedative effects.
The onset of action is rapid and effects last four to six hours.
INDICATIoNS: 
Carisoprodol is indicated as an adjunct in short-term therapy for muscle ten-
sion. 
CoNTrA INDICATIoNS: 
Acute intermittent prophyria as well as allergic or idiosyncratic reactions to
carisoprodol or related compounds such as meprobamate, mebutamate or tyba-
mate.
SIDE EffECTS:
Some side effects may appear: drowsiness, dizziness, vertigo, headache, insom-
nia, anxiety, trembling nausea, vomiting.
DrUg INTErACTIoN:
Other CNS inhibitions and alcohol participation enhances the CNS inhibition.
wArNINgS:
– The use of this drug in pregnancy and in nursing mothers should be with  cau-
tion. Carisoprodol is present in breast milk of lactating mothers at concen-
trations 2–4 times that of maternal plasma.

– It is not recommended for use in patients under 12 years of age.
– During the use of this drug caution should be exercised with patients driving
a motor vehicle or drinking alcohol.

– Carisoprodol is metabolized in the liver and excreted by the kidney to avoid
its excess accumulation, caution should be exercised in administration to
patients with compromised liver or kidney function.

– Long term treatment is unadvisable.
DoSAgE & ADMINISTrATIoN:
Adult people – Normal dose: 350 mg 3 times daily.
for old people – 175 mg 3 times daily.
pACKAgE:
Each box contains 20 tablets.
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(صصارـــقأا)  لوزيراك

GdõeôI GdóhGF«á:
.ةيزكرŸا ةيلضضعلا ةيخرŸا ةيودألا نملوزيراكلا
GdÎc«Ö:
.غلم٠٥٣ لودوربوزيراك ىلع صصرق لك يوتحي

NƒGU¢ GŸù°àë†°ô:
عجرت نأا نكÁ نكلو ةفورعم Òغ لازت ل هÒثأات ةيلآا نإاو ،ةيزكرŸا تÓضضعلل ةيخرم ةيلآالوزيراكلل
.ةنكرŸا هتاÒثأات ¤إا
.تاعاضس٦-٤ نم هÒثأات رمتضسيوً اعيرضس نوكي Òثأاتلا ةيادب نإا
G’ES°à£ÑÉÜ:
.⁄ؤوŸا يلضضعلا جنضشتلل دمألا ةÒضصق ة÷اعŸا ‘ دعاضسم لماعك لودوربوزيراكلا Èتعي

e†°ÉOGä G’S°à£ÑÉÜ:
تلاحو صسضسحتلا تلاحب كلذكو هيÒفرب ءادب ةداح ةباضصإا دوجو لاحب ءاودلا اذه لمعتضسي ل
.(تامابيت ،تاماتوبيم ،تامابوÈيم) لثم تابكرملل وأا لودوربوزيراكلل يتاذلا صسضسحتلا
GdàÉCKÒGä G÷ÉfÑ«á:
.ءايقإا ،نايثغ ،نافجر ،قلق ،قرأا ،عادضص ،ةخود ،راود ،صساعن ثد– نأا نكÁ يتلا ةيبنا÷ا تاÒثأاتلا نإا
GdàóGNÓä GdóhGF«á:
تاطبثم عم وأا لوحكلا عم ةكراضشŸاب ززعتي رضضحتضسŸا اذهل ةيزكرŸا ةيبضصعلا ةلمجلل طبثŸا Òثأاتلا نإا
.ىرخألا ةيزكرŸا ةيبضصعلا ةلم÷ا
GdàëòjôGä:
ىلعأا زيكÎب مألا بيلح ‘ لودوربوزيراكلا رهظ دقو تاعضضرŸاو لماو◊ا ىدل رذحب هذخأا بجي -

.تارم٤-٢ ــب مألا امضسÓبلا ‘ هزيكرت نم
.ةنضس٢١ نود لافطأÓل ىطعي ل -
.همادختضسا ءانثأا ةيلوحكلا تابورضشŸا لوانت وأا ةرايضسلا ةدايقب حضصني ل -
دنع رذ◊ا ذخأا بجي همكارت عنŸو ةيلكلا قيرط نع حرطيو دبكلا ‘ بلقتضسي لودوربوزيراكلا نإا -

.ةيولكو ةيدبك تاباضصإا مهيدل نيذلا صصاخضشألا ىدل هلوانت
.ةليوط تاÎفل رضضحتضسŸا اذه ذخأاب حضصني ل -
G÷ôYá GdóhGF«á:
ً.ايموي تارم٣ غلم٠٥٣ يه ةيداعلا ةعر÷ا نإا
.ÚنضسŸا صصاخضشأÓل ىطعت ةعر÷ا هذه فضصن
Gd©ÑƒI:
.صصرق٠٢ ىلع يوت– ةوبع
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TPP1301482 ءاود  اذـــــه  نإا

.رطـخلل كصضرـعي تاميلـعتللً افÓـخ هكÓهتـصساو ،كتـحصص ىلــع رـثؤوي رصضحتـصسم ءاودـــلا
.كلـ اهفرصـص يذلـا Ê’ديـصـصلا تاميلـــعتو ،اهيلــع سصوصـصنŸا لامعتـصـس’ا ةــقيرطو بـيـبـطلا ةــفصصو ةــقدب عبتا
.هررـصضو هعـفنو ءاودـلاب ناÒـبÿا امـه Ê’ديـصصلاو بــيـبطلا نإا

.كصسـفن ءاقـلت نم ةددحـŸا جÓـعلا ةدــم عـطقت’
.ةــــــيبط ةـــــفصصو نودــب ءاودــــلا فرــــصص ررــــكت ’
.لاــــفطأ’ا لواـــنـــتم نــعً ادــــيعب ءاودــــلا ظــــفحا

-
-
-
-
-
-

(برـــعلاةـــلدايصصلا داـــ–او برـــعلا ةـــحصصلا ءارزو سســـل‹ تاـــميلعت)

THIS IS A MEDICAMENTTPP1301482

A medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to
instructions is dangerous for you.
Follow strictly the doctor’s prescription, the method of use and the instructions of the
pharmacist who sold the medicament.
The doctor and the pharmacist are experts in medicine, its benefits and risks.
Do not by yourself interrupt the period of treatment prescribed for you.
Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.
Keep medicaments out of reach of children.
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(Council of Arab Health Ministers & Arab Pharmacists Association)

Ultra Medica Pharmaceutical Industries: Sydnaia – Damascus – Syria
Tel.: +963 11 5955339 – Fax: +963 11 5975174

E-mail: ultramed@scs-net.org  –  www.ultra-medica.net
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٤٧١٥٧٩٥١١٣٦٩٠ :سسكاف -٩٣٣٥٥٩٥١١٣٦٩٠ :فتاه
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